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z sesj i  Rady Miejskiej  w Jqdrzejowie odbytej  v¡  dniu 25 kt^¡ ietnia 1991r

o godz.9-tej  w sal i  Urzqdu Reionowego w Jqdrzejowie.

Ad.1 .  X sesjq Rady I ' l ie jskiei  v/  Jqdrzejowie otwiera

Pan Tadeusz Lato -lrzewodniozqcy Flady.

Stwierdza rLe na stan 27 radnych obecnych jest 24 radnychrco stanowi

88rg g/0,
Jest to quorun prawomocbe do podejmowania uchv¡a?.
frzewodniczqcy powital  przybylach na sesjq radnych t iadY I ' l le iskieir

Frzewod.niczq.cego P.egionu Swiqtokrzyskiegortsolidarnoéóil Pana
l la ldemara Bartoszarprzedstawiciel i  st ronnictw pol i tycznych i  stowa-

rzyszeú,,  Burmistrza,  Sekretarza i  Skarbnika t f iasta,  innych goÉci

zaproszonych na  ses jq .

Obecni na sali obrad ninutq ciszy uczcil i pamiqó znnarlego radnego

R.yszarda Kurkowski ego.
i ' lastqpnie radna Danuta Kiwiorska wnosi o skreélenie z proponowanego

porzadku obrad. pkt . l l  rponiewaZ w okresie miQdzy sesjami t iady nie

odbyla s iq sesja sejmiku samorzq.dowego.
t tadna B,Kociszewska- ' ' \ :s ia l  zg}.asza o uwzglqdnienie w pkt . /  porzqdku

obrad. v, .y jaénienie sprawy Ztobka l ' i ie iskiego.

Burnistrz -dodaó do pkt .7z, t i  wyjaénienie sprawy Zlobka Fl ie jskiegoff  .

Porzqdek obrad przyjgto jednogloÉnie z uwzgl tdnienien zgloszonych

wni osków.
Porzqdek obrad:

1 .OtwarcÍe sesj i  r  stwierdzenie quorumrprzyj€cie porzqdku obrad.

2.Usprawiedl iwienie radnych nieobecnych na IX sesj i  Rady w dniu

26 marca br.

3 .Przy jQc ie  p ro tokó lu  z  poprzedn ie j  ses j i ,

4.Powolanie Komisj i  wniosków i  uchwalo

5"Uchwalenie budzetu gminy na 199;1 rok.

6.PodjEcie uchwa?y vr sprawie stwÍerdzenia hygaéniqcia mandatu

rad.nego.

/ .WyjaSnienÍe decyzj i  Zarz4du o l ikwidacj i  
r rzedszkol-a 

nr 7
w JQdrzejowie i  u 'y jasreienie sprawy Zlobka ¡ i ie jskiego.

S,Fodj tc ie uchwaly w sprawie poboru inkasa w drod.ze naleZnoéci

pieniq2nych pobieranych w formie lqcznego zobowi4zania pienirZnego,

okreÉlenia inkasentówrwysokoéci  wynagrodzenia za inkaso na terenie

miasta i  gminy Jqdrzejów w 1991 r .  araz ustalenie wynagrodzenia

soltysom za wydawanie swiadectw miejsca pochod-zenia zwierz4t.
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g.fnformacja o wykonaniu uchwal podiQtych na poprzedniej  sesj i .

l0. Informacja o ,CziatalnoÉci  Zarz4du miqdzy sesjami.

l l .Zapytania i  wolne wnioskic

l2.Zamkniqcie obrad.

Ad.2.  . (ada usprawiedl iwi la nieobecnoÉó na IX'sesj Í  w dniu

26 marca br. radnychl Danuty Porqbskiej -lúianiary j. Itari i Rokickiej.

Ad..3.  Rad.a jednog?oÉnie nie wnoszac uwag przyiela protokó?

nr IX/gl z poprzedniej sesji RadY.

Ad.4.  W punkcie tym jednogloÉnie powolano "omisjg wniosków

i uchwal w osobach:

4 d . 5 .

l . radna Maria Rokicka

2.radnY Janusz HatYs

R.ad.ni otrzymali materia?y dotyczqce tego punktu.
rrzewodnÍczqcy Komisji Brrd2eturuospodarki I } l ienia zapoznaje

z vmioskarni  poszczególnych Komisj i  Rady oraz z wnioskami Konnis j i

przedmiotowej odnoÉnie bud2etu na 1991 rok'
trzewodn ícz4cy Rady zapoznaie rad-nych z písmarni dotycz4cymi bud2etut

które wplynq?y w ostatniej chwili i  nie zostaly rozpattzone przez

kornis je.sq to pisma w sprawie bud.owy u¡od'ociEgu w uL'  
- ichej 'Nowejt

rpokojnej  oraz Spolecznego Komitetu Telefoni  zaci i  wsi  Ksiq2e Skronióv

o dof inansowanie budowy l in i i  te lefonicznej '  '
Burmi strz ustosunkowa? sig do przedstawÓonych pism przez rzewaonrcz¿

-cego w imienÍu wlasnym i  Zarz4du nastgpujqco:

-budowa wodocúagu w/w ul icach ciqgnie s iq dlugorale jest  pev¡na

bar ierara rnianowicie miasta nie na do koúca rozhl iqzanei  SpraI^Y

oczyszczalni  Écieków.Je2e] i  chodzi  o wodq kontynuowat Burmistrz

sytuacja jest  szczególna. h '  m-cu ,maiu przejmiemy wcdociqgi .

i , , /  p lerwszym etapie musimy zwiqkszyó i loéó studni  podlqczonych do

tych wod"ociqgór, , ¡"Dlatego Zarz4d nie umieéci ]  tego zadania w planie

bud2etu.Jest  to bud2et nie na rczwóirale na przetrv ' ¡anie.

-dof inansowanie l in i Í  te lefonicznej  do nsiq2e Skroniowa moZe byó

uwzgl '¿dnlonerale o tym zadecyduie gremium l ' ¡s i '

Bqdzie to kwota 218 rnln.zL z odpisów fqnduszu socjalnego wsl '

Tym sposobem mo2na takáe dofinansowaó br-rd.owq rrzed'szkola w Sudole'

Nasttpnj.e Burmistrz przedstawil. autópoprawki Zarz1du do swojego

projel<tu budZetu.

/autopoprawki w zaT4czeniu clo protokó7u/ "
PrzewodniczEcy ¡{adY zwraca siq 2 zapytaniem do dyrekfora RDF

p.J.Krzanowskiego czy ul .Jasionka jest  droga- palrstwowq i  czy ma

Érodk i  na  ten  ee l .
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Dyrektor Krzanowski  wyjaéniar2e ul . 'asionka jest  drogq komunalnq'

dadny V/.Poczqty nie zgad.za siq z wnioski em Zarz4du w sprawie pTZ€zTrd-

czenia funduszu socjalnego wsi  na te lefonizaciQ,.zdaniem radnego

poczqtego telefon to luksusr¡rnajpierw trzeba daó ludziom wodqrdrogi '

dop ie ro  te le fonY.

F.ad.ny St.l3ara'iski -skladalem wniosek o do$inansowanie budowy przed-

szko la  w Sudo le .

bzedstawi.a i iadzie stopi eri. zaawansor,vanÍa pracrtynki sq na ukonczeniur

pozostaje jeszcze polo2enie podlogi  i  p lytek w tazience.za tynkowa-

n ie  t r teba zap lac ió ra  n ie  ma p ien iqdzy .

Bnrmistrz wy¡aénia ra,Jnemu Braúskiemur2e pieniqdze na ten cel

o t rzyma w mies iqcu  maju '

Radna B.Rogulska prosü}a o ¡azszerzenie Tzeczowe prac do ul '

H . r ienk iewicza  bez  zmian w kwotach.
p,a¿na D.Kiwiorska -v/ poz.15 cochodów zaplanowano wplyruy z mandatów

w kwoc ie  4  mln .z l r radna jes t  zdan iar |e  4  mln .zZ mo|e  wp lynqó do

bud2etu gminy w ciqgu jed.nego dnia."ystarczy przeiéó po Osiedlu

przypkowskiego i bqdq nandaty za nieprawidlorve parkov¡anie samodhodów,

lvypowied.ziala s iq tu za powolaniem stra2y miejskiej  1ub uaktywnienier

p r a c y  p o l i c j i .
t f in ioskuje o zwiQkszenie dochodów w tej  pozycj i  i  jednoczeénie

zaplanowanie wydatków na powolanie stra2y miejskiej .

Zg?osi la wniosek o dopisanie do projektu uchwaly 3 o t reéci :

rrzobowiqzuje sie Zarz4_d do podania uchwaly do wÍadomoóci publicznej

pr zez rozpl akatov¡ani e rr .

Przewodniczqcy Rady wyjaQria radnej  Kiwiorskieir2e pieniqdze

uzyskane w drodze manci .atów nie wplywaiq ju2 do kasy miejskiei .

Radny K.Grabowski  n ie zgadza siq z wnioskiem Przewodniczqcego Konis j :

Bud2eturGospodarki i ¡" ' ieniar2e drogq w Podzagaju mo2na wykonaó

z nadwy2ki budzetowejrponiewa2 w tym roku nie nal"eLy }iczyó na nad-

wyzkg.Nie zgadza siq tak2e z tymraby nie pomóc f innasowo pol ic j i

skoro 76 nJ,n zZ ju2 wptynqlo z mandatów.

Stwierdza tur2e remont drogiro której  mówi jest  u jety w harmonogra-

mie real izacj i  wniosków z kampani i  wyborczej  d.o organów samorzqdo-

wych ws i rna torn ias t  n ie  jes t  u iq ty  w pro jekc ie  bud2etu .

f;rzewodniczqcy Rady proponowalraby na ten cel wyasygnowaó pewnq

kwotq .  '

BurmistBe -szczeroéó to jedna sprawa ,a mo2liwoéci to d"ruga sprawa¡

Postulatów o napravüQ dróg w catej  gminie jest  bardzo wiele '

l,tusieliby6my na ten ce1 mieó dodatkowo 9 ml-n 21.
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!Jszystkle r,qrdziaty tJrzqdu przygotowaly projekty wydatkówrale z braku

p ien iqdzy  n ie  wszys tk ie  mogq byó z rea l i zowane.
l lezygnujemy z tego co jest  potrzebne ,ale sq zadania jeszcze bardziej
potrzebne. Je¿el i  mamy bud2etrktórego ceLem jest  przetrwanie kryzysu

w parrstwierdlatego wiele pi lnych spraw nie jest  przevr idziane do

real izacj i  w1' jaÉnial  Burmistrz.
Urzqd przygotolruje projekt planu gospodarczegorktóry Rada uchwali
i  dopiero po uchwal-eniu bQdziemy go real izowaé w miarq posiadanych
Érodków.

Poinformowal Radqr2e z tytulu nandatów wpZyhqlo do
a od 15 kwietnÍa pieni4dze uzyskane z tego i ródZ.a
bu2d2etu centralnego.

"y jaén i l r2e  powo?an ie  s t ra2y  n ie jsk ie j  p r .zekracza

kasy 4.  m1n.z1,

odprowadzarLe sq do

mo2l iwoÉci  f inansowt
nasze j  gminy .

Radna D. l { iwiorska -mówiqc o powolaniu stra2y mi,ejskiej  mia}am na
uwadze to r2e  s t ra2  mie jska  na  s ieb ie  zarob i .
Radna B.Kociezepska- l4usial  pytala co z budowq szko?y na Osiedlu t"ryp.

kowskiegorza konieczne uznala cddanie szkoly we wrzeéniu br.
Pytala czy zakolrczone sE prace ziemne na ul . i , i .ck iewieza.
Fytala tak|e czy obl iczono i le jeszcze brdzie kosztowa? remont szkoty
w Skroniowie.Byta za zo?ganizowaniem czynu spolecznego.
Prosi ta o wyjaÉnienie na nastqpnej  sesj i  sprawy f inansowej remontu
szko ly  w Skron iowie ,
Nastqpnie wnioskov,¡ala o zdj ts ls z dzialu r¡ochrona zdrowiatr  pozycj i
' rdotacja dLa 2lobkaft  w kwocie 480 mln.  zL z powodu przej*c ia 2lobka
przez sarnorzqd i  przeznaczenie te j  szkoly dla s luáby zdrowia.
Raciny L.Maksalon-w nawiqzaniu do dyskusji przed"mórvczyni podkreSfa, Ze
nasz kraj  ¡est  b iedny i  ka2dy dyskutant nusÍ sobie to uzmyslowió.
Je2e l ichodz i  o  oÉwia tqr t j ,  szko ly  pods ta ,uowe sy tuac ja  f inansowa jes t
katastrofalna,w tej  chwi l i  s taó nas ty lko na wy-platy pensj i  i  n ic
wit icej .  "szelk ie inwestycje sE zamkni qterz kor icem krvietnia inwestycje
majq  byó  zabezp ieczone i  czekaó na  lepsze czasy .
l la  dz ien  dz is ie jszy  n ie  w iem co  ze  szko lq rmajqc  mo2 l iwoéó korzys tan ia
z kredytów robi  sÍq wszystkoraby jak najv, ' iqcej  r ,vykonaó do koi 'ca kwiet-
niarponiewa2 sytuacja w JQdrzejovr ie w szkolnictwie pod"stawowym jest
bardzo trudna.Z raci i  zajmowanego stanowiska bqdq musia? mówi l  rad.ny
og los ió  zb ió rkq  spo lecznE na te ren Íe  mias ta  i  p rzy  pomocy mie jscowej
l -ud,noÉci  zako"czyó budowq szkoly.Czy to s ig ud^a nie mogq ,oowiedzieó,
Druga sprav/a to szkola w Skroniowierktórej  warunki  urqgajq wszelk im
vrymogom.Z tego co ja s iq or i .entuje v{ynikaríe na ukor iczenie pbiektu
potrzeba ?oo mtn zl .Kurator próbuje na oswiatQ v{yciqgnqó pieniqdze
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z ró¿nych i . ród.e7., .pe1owa? do P,ady o pomocrbo to dla dzieci .

Radny K.Grabowsk i -p .Burmis t rz  mówi r2e  t rzeba mieórabY zrob ió .

Chodzi rni o studniq rezerwohlq gtqbinowq w Zagaju'którq trzeba podlq-

czyé  do  hydro forur is tn ie je  taka  mo2 l iwoéó. i ' skaza l  tu  na  oszczQdnoÉc i - ,

a mianowicie zosta?o z1ókwidowane Przedszkolenr 2 i  przeniesione do

Z lob ta  i4 ie jsk iego.sq  dwie  dyrekc je  i le  to  nas  kosz tu je .MaSy

przed.szkola z utrzymaniem 1 dzíecka kosztem 7OO tvs .zZ do 1.400 tys.z.

na  ' l  dz iecko .L ikw j ,du je  s iq  p rzedszko la  tu rgdz ie  jes t  mn ie jszy  kosz t

u t rzymania  dz ieckara  zos tav¡ ia  d roZsze.

ii lastQpnie nawiqza1 do remontu szkoby w SkroniowÍerktóry b=dzie d'ro2-

szy ni2 koszt  budowy nol t '€ j  szkoly.

Przewodnicz4cy Rady zabiera glos na temat szkoly w Skroniowie.

Na wniosek powolanej  komisj i  do zbadania sprawy szkoly wykonawca

skreé1i1 1/3 surny faktury.Dotychczas te pieniqdze byly pa'^stwowe

i zarór¡no wladze rniejscowe jak i Kuratorium nie bardzo siq tymi

sprar{ami zajmowaly.Z bud2etu Dai'stwa wiele rzeczy byTo finansowanych"

Bud.2et obecnie jest  tak maly i  n ie wiadomo czy dochody btdq zreal izo-

wane.ZPDz. r rRskord t r  upada j4rn ie  w iadomo jak  b tdz ie  z  innymi  zak ladami .

iiI zwíezku z tym nogq. nie wplynqó podatki do bud2etu'

t \astqpnie ¡aówi? o zakupie ul t rasonografu d1a szpi ta la. i - rosi t  radnych

o rozsqdne podej"c ie do sprahryraby nie widziel i  ra{ni  ty lko swojego

podwóüka.
' r / .Poczqty vrnioskowal o przesuniQcie w terminie remontu poletek na rok

przyszlyra kwotq 290 mlnrzl  przeznaczyé na inny cel .

Burnistrz uyja.sni  arhe inwestyc ja ta niestety nie moZe poczekaé.

27 na¡a kot'czy si€ gospodarka l{Fh'iK naszym mieniemraby wykonaé

remont aczyszczalni trzeba dokonaó remontu poletekrktóre zapehrniq

funkcjonowanie oczyszczalni  Éciekówo

rr.adny L.Maksalon pyta co to za pozycja bud2etu 4BO m]'n z7.Zlobek jest

wlqczony do rrzed.szkola Nr 2 jako oddzial  z lobkowy.

Burmistrz -to nie Zarz4d ,ani Burmistrz umieszcza zlobkirale klasyfi-

kacja budZetówa.Jest to konsekwencja obovriqzyv¡ania prawa.Z mocy ptawa

z dniem 1 stycznia przejmujemy 2lobki.Itty pewne zobowi4zaniarp?acirny

f aktury z Ít-cl. l istopada.uest zar,zt;l, merytoüycznyr2e ZTobek naial byé

wlqczony do,. , , rzedszkola. l (ornis ja 
--ewizyjna 

slusznie uznalarLe sprawy

przejqcia i  l ikrv idacj Í  przedszkola i  2]obka to sprawa i iadY.
jes t  to  s tan  prze j l c iowyrZe sq  dwie  dyrekc je -ZZobka i  p rzedszko l 'a .

2?obet< musi  is tn ieé, a skoro istnieje Zlobek mrlszq. byé zaplanowane

srodk i  w bud2ec ie .
Pan J.6iepluch- Przewoclniczqcy 

-elegaturyf tSol idarnoéñ'r  -przysluchuj4c

sig dyskusj i  dochodzq d.o takiego wniosku,2e poszcze$ólne "omisje
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wal-  czq. o oszczgdnoécirnatomiast  wedlug mnie w bud2ecie mówi l  p.Ciepluc

oszczldnobci  n ie marnp.USGrnie wiem czy r ' rzewodniczqca "omisj i  /drowie

Opieki  Spolecznej  i  Ochrony Srodowiska mówi la z dyrekcja,  ZOZ rco
dyrekcja zrobi?araby wygospodarowaó Érodki  na zakup ul t rasonografu.
'adat 

tu pytanie czy jest  potrzebna ekipa rernontowo-budov¡ lanarczy nie
lr .n ie- i  nr .ar :p te wykonaó w d. fodZe przetragu.Tu trzeba szukaó oszCZtdnOÉ
ci."  zakladach pracy maksymalnie powinniÉmy szukaó rezerw, a wiemyr2e

sy tuac ja  jes t  c iq2kara  brdz ie  jeszcze c iq2e j r te  sprawy na1e2y braó
pod uwagq.
Radny G.Leksa porusza sprawq szkoty w Skroniov¡ ier informujer2e biegl i
par€ lat  temu dószl i  do wnioskurZe szkota ta powinna byc remontowa,

a nie budowana nowa.Fowolano komisjq do spraw rernontu szkoly.vlykonano
clokumentacjq kosztem 4O mln,z!ra}e inwestycja ta t rwa ki lka lat .
Dlatego ta inwestycja tak drogo kosztuje.ñAnff i t$dxza2yczyl  sobieraby

byly ubikacje i uentralne og::zewanie i dlatego sq takie tr¡dnsltrt
wysokie koszty,Je2el i  dziÉ na remont szkoty przeznaczymy 1OO rnln 21,
to nic nie da.Ju2 drugó rok zapraszamy i", iaistra cio spraw szkolnictwa
wie, iskiegoraby przyjecha] i  pomégl sprawie. ' r f¿runki  w budynkurgdzie

odbywajq  s iE  lekc je  sq .  bardzo c iqZk ie .4OO dz iec i  uczy  s iq  w baraku,
który jest  ogrzewany elektrycznie ,  a jest  z papisrur

Prace remontowe odbywajE sie zgodnie z kosztorysem i  cennik iem.
Ta inwestycja nigdy nÍe szTa do przodurfaktury zawsze placone byly
z opóánieniem.P6trzeby sE jeszcze du2e na ukonczeníe remontu potrzeba

oko lo  7OO mln  zL . i¿  inv res tyc ja  t rwa 10  la t  i  d la tego sq  g losyr2e  c iqg ,
le  s iq  ponaga.

Zg?osi? propozycjqraby kwotq planowana na remont drogi  Przqslaw-
Przqslaw i ' la?y przeznaczyé na remont sz]rro}-y w Skroniowie. ,
'an 

M.Konieczyr¡ski  -SD- proponowaT rozwa|yó sprawq zbycia dalszych

36 dzíatek na ivh:rawcu w drodze przetarguraby pozyskaó pieni4d.ze dla
gminy .

Radna B.Kociszewska- l ' " r rs ia l  zwraca siq z zapyianiem czy na ul .Mickiewi.
cza sq juZ roboty ziemne zakoticzoneraby mo2na rrykonaó asfalt.
Burrni strz wyjaÉnia-mam obszerny rnateriat w tyrn temacie co robÍ
dyrekctra ZAZraby fozyskaó Érodki  ,a1e to temat na przyszl4 segq.
To s.2 problemyrnad którymi s i€ zastanawiam.
odnoénie ul.Mickiewicza -o.Jczytuje v¡ caloéci autopoprawki Zarzqdu
dotyczace zmiany zakresu ?zeczowego do zaT4czníka nr 3 do uchwa?y
budZetowej na 1991 rok.

/autopoprav¿ki Zarz4du w zak1czeniu do protokóbu/.
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OdnoÉnie zakupu ultrasonografu poinformov,'al o odbytym spotkaniu

z wój tami gmin z rejonu dziatania naszega ZAZ i  zawarciu porozumienia

miQdzy gminarni w sprawie finansowania zakupu aparatu.
'uasza 

Rada zrezygnou¡ala ju2 z czqéci dochociów stuáby zd"rowia zwalnia-
jec je z placenia podatku oci .  n ieruchornosci .
I tadny J.F{atys - ' rzev¿odni .czqcy Komisj i  Bud2eturGospodarki  i  Mienia

poinfornowal Radq r2e crzedslqbiorstwarktórych zalo?ycielem jest

Burmistrz dopominaja s iq o dotacjgrponiewaZ otrzymana jest  n iewystar-

czaja,ca na pokrycie potrzeb."ud2et jest  ty lko na przetrwanierrnam
jeszcze obaw¡r e c lochodyrponiewaf odejdq l fam wszelk ie podatki  i  d latego
prosi l  o nozwa2ne podejÉcie do tych spraw.
F'oinformowal takíe ,2e Komisja anal izowala zestawiehie dochodóv¡
i  wydatków z terenu h¡si .Komisja nie wnosi  uwag.
Zg los iTr2e  w czqéc i  op isowej  p ro jek tu  budZetu  na  s t r .2  wkrad l  s iE

blsdra ¡r ianowicie powinno byé rrdótacja dla Spoleczaego Ogniska
' t ' t \ )zYCZaego 5 m1n zTra dotacja d1a Gospodarstrva romocniczego-gospodarka

bud,ynków" -1 mld z l t t .
l lurnistrz vmíós?^ o umieszczenie w uchv¡ale bud2etowej pkt .  o t reÉci :
f 'przystosowanie zrnÍan vr projekcie bud2etu do klacyf ikacj i  bud2etowej
z leca  s iq  Zarzadov¡ i  l4 ie  j sk iemur r .
dadny I( .Grabowski  z dopiskiem t tz przed"stawÍeniem zmian na najbl i2-
c . . z a i  q a q i i  l l

a

utrniosek Burmistrza zostal  przyjqty 19 glosarni  za.rprzy 4 glosach
wstrzynu- jqcych siQ.

itadny K.Grabowski wycofuje whiosek o Drzeznaczenie 
orodkólü 

na renont
'Jr'Áoi r ' .*rrrlni w Zagaju z zaarlaczeniemrSbl,r nu ten cel ptzeznaczyé
fundusz socjalny wsj"  r lub nadv,yákq nudZetov, 'q¡bgdz teZ wygospodarorvaó
érodki z ponadplanor.,ych dochodów.
R.ada 2o glosami zarprzy 1 glosie wstrzymujq.cyn, s iq pr.zyjqla zrnianq
zadania rzeczov¡ego zamíast ul" .Folnej  wstawia s iq dc projektu bud2etu
ul . \ iowq.

16 glosami za pr'z.y ! rvstrzymujqcych sig przenaczono 5 mln zr. ñ3
renont drogi w Fodchojnach zmieniajqc ó tq lavotq Érodki na budowE
drogi  w rrzqslawiu l {a}ym.

Za pozostawieniem ul- .  H.Sienki  evt icza/ l rMierni  czej /  i  l " i ick iewi cza tak
jak ¡ '  pr l jekcie bud2etu glosowalo 9 radnychr l0 bylo przeciwr2 wstrzy-
malo  s ie  od  gZosu.

17 gZosami za PrzY 4 przeciw i  1 g?osie wstrzynnujqcym siE Rada przyjQ-

la wniosek a przeznaczeniu 20O m1n zt  na remont szkoly w Skroniowie

z  pozyc j i  budowa u l . l " { ie rn j ,cze j  1  mld  27 .



B -

Rac le  1q  Etosami  za  przy  4  wst rzymuja_cych s iq  p rzy i t?a  wn iosek
t /

o zmnie jszen ie  do tac j i  na  b ib l io tek i  o  100 n ln  zZ  przeznacza iEc  5  rn ln

dla Éwiet l icy w r-ysakowie i  5 mln na zakup f i lnów na uroczystosci

p arlstwowe.
Iladna Kociszewska-,'{-rsial rn¡nioskuje, aby przeznavzyó z pazycJi

Zlobek irt iejski 480 mln ,kwotq 25a ml-n z1 na zakup aparatury d1a

s l r r á h r ¡  z r l ' n r n ¡ i  a r a  2 3 O  n l n . Z I  n a  Z ? O b e k r C z y l i  d > l a C z y ó  d o  p O z y C j i¿  L q L V  
J  ¿ q ¡  V v r  r

p r z e d s z k o l a .

Bu rm is t r z  s tw ie rdza r?e  pode jmowan ie  dz ia ia j  t ak iego  wn iosku  j es t  n ie -

rac jonalnerponiern¡a2 i lobek Mle jsk i  funkc jonuje,

R.ada 1 l  g tosami  przy 2 przec iw i  I  v , 's t rzyntu jqcych s iq  wypowiedzia?a
q i c, 72 ' t \^7^stav¡ieniern kwoty 48O nln z? z przeznaczeniem na utrzynanie
" * Y

a?obkarnatomiast  d la ZAZ-v daó 50 mln zZ na zakup ul t rasonografu

zgodn ie  z  p ro jek tem bud2etu . ,
Prrzewodnicz4cy RadY przypomina, kiedy dzieli l iémy nadwy2kq bud¿etowq

by? v,niosek o zdj€cie z uL.ArmÍi  Krajowej kwoty na zakup ul t rasonogra

furwówczas Rad,a zadecydowakar?e kwota zostanie na ten cel  wydzielona

w bud2ecÍe na 1991 rok.

Radny L.l{aksalon -w zwi4zku z l ikwidacjq e.lobka b€dzie moZnap spodzie
waó sie¿ nadwy2ki  na zakup ul t rasonografu.
Radna B.Kociszev¡ska- iv lusia* -nie mówmyr2e damy wi 'cej  na zakup

u?trasonografurponiewa2 sytuauja s lu2by zdrowia jest  katastrofalna
i  btdq duZe potrzeby na podstawowe érodkir jak np.strzykawki i  igty
jednorazowego u2ytku.

Przewodnicza_cy nady nawiEzal do zwiqzku jaki zawr1 gminy rza otrzymane
pieniqdze z oÉciennych gmin oraz naszej  gminy zakupiony zostanie
uLtasonograf  i  przegazany dyrekcj i  ZAZ.
t 'acny K.ürabowski  potrzymuje wniosekraby na ten cel  zamiast  50 mln z1
przeznaczyó 180 mln  z t .
' "ada wn iosku n ie  n rzy j t la .
I ' t .Konieczy"ski  -SD - jest  zdaniar2e jeáel i  jest  taka d.ekLaracja grnin
to t rzeba to t raktowaó powa2nie.

Burmistrz-sar fakt  zTo2.enia wniosku przez Komisjg nie musi  byó
ulzglqdnionyrw?aca w swojej  wypowiedzi  do odbytego spotkania z wój ta-
mi z udziar.em dyüektora ZOZ.
r in iosek rai inego K.Grabowskíego ostatecznie upada.
tradny K.urabowski zg?.asza wniosek w i.mieniu i\ornisji ForzEdku Fubl ícz-
nego ozakup samochodu d1a po l i c j i .Uzasac in ia  wn iosek .
Za wnioskien radnego K.Grabowskiego gtosowalo J radnych przeciw byto
14 radnyghrS wstrzyrnalo s iq od glosu.
itad.na Danuta i{iwiorska wycofuje wniosek o zwiqkszenie dochodów budZetu



9

pop1zez nandaty ,potrzymuie zepis ht uchwale o rozpLakatowanie

w calej  gminie do publ icznei_wiadonosci  te j  uchwaTy,

itadna B.Kociszewska-r't:sial - rzed l4iasta i Gminy ma prawo i obowiqzek

nak?adaó mandatY za brud w mie c ie.
I tadna B.Rogulska - jest  to umÍeszczone w pozycj i  mandaty porzqdkowe.

, ta iny J.rratys- je2eI i  b¿dq dochody ,bqCzie nad.wy2ka bud2etowa wówczas

dokongmy podziatu.

Burmistrz-pov,¡inniémy poddai pod glosowanie autopoprawki w zakresie

y ze czorym, Autopoprawki Zar z4du odc zytu j e J. Fiaty s -przewodni c zqcy

Komisj i  r rn ioskól ' ¡  i  uchwal.
rtadna R.ogUlska wnosi uwagq d.o pozycji kana?u sanitarnego w ul.

Partyzantów.

Burmistrz vfy jaoniar2e sprawa ta wyni i r 'Za przy okazj i  anal izy tych

sprar^r  przez Kornis jq ZdrowiarÜpieki  Spolecznej  i  Ochrony Srodowiska.

Byt zarzutrle przeznaczamy te pieniad'ze tylko d1a trzech osób'

i i iyjaénia sprawe podlqczenia kanalu w ul -Fartyzantów.
ñadna B.Rogulska wyjaonia w uzupelnieniur Ze vrzy usurvaniu awarii

w ul .Partyzantów zaslepiono doplyw wody do ronda.

Uznal iémy mówi la radnar2e vrodq do ronda trzeba doprowadzíó'

pan tsal iúski  sam to wykonal  w czynie spolecznym d1a miasta.F'obi l  tez

inne rzeczy w czynie spolecznym.Sprawa ciqgnie s iq iu|  t rzy lata '

Zróbmy uwagqrabysmy mogli zakonczyc prace d"o kolca roku.

Ftad.a jednogloénie przyjqla w wersi i  zapisanej  w projekcie uchwa?y

150 mln.  na kanal  w ul  .Pattyzantów.
¿ !* 'ad.a 

jed.nogloénie wypowiedziala s iQ za przyiEciem zakresu rzeczowego

w wersj i  Zarzqdu Miejskiego.

Uchwala nr X/71/91 w sprawie bud.2etu miasta i gminy na 1991 rok

zostala przyjqta,"rednog?oÉnie z uwzglednieniem zgToszonych poprawek.

/uchwala nr X/71/91 w zaT4,czeniu do protokóLu/.

Ad.6.  Rad,a jednogloénie podjqla uchwa?q nr X/72/91 w sprawie

stwierd,zenia wyga-ni€cia mandatu radnego.

/uchrvala nr x/Zz/gl w taT4czeniu do protokótu/ .

!yd, .7.  wyjaénienia w tym punkcie udziela Burmistrz.

Przerwa.

ivznowienie obrad.
'\, ' I dyskus j i w tym temacie glos zabrali:

"adny L.Niaksalon-na garnuszek gniny przeszly przedszkola z mocy usta-

wy.Jest prawdqr2e pienigdzy nie mamy za duao, o tyrn przekonywaó nie

m u s i m y .
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Bulwersujqcy jest  faktrktóry byé mo¿e uynika z tego rLe vtszyscy uczy-

ay  s Íq  samorzqdnoéc i .S ta to  s iq  takr2e  Zarz4d wyda? decyz jg tk tó rq

povrÍnna podjqó l1ad.a r-rchwalq.Druga sprawar2e powotal  Ko¡nis jq do tej

sDrawyr je2e l i  chc ia l  zas iqgnqó op in i i  to  powin ien  zwróc ió  s iq  do

Kor¡ is j i  , (udy.Je2el- i  dada nie zaiq?aby stanowiska wówczas r 'o|na byZo

powolaó konis jg doraánq.

Radna B.Kociszev¡ska-Fiusial  stwierr lza r \e byTa cz?onkiem tej  Kornis j i .

l jan l4aksalon nle byl  zaT)roszony nazebranie do przedszkolarale

n r z r r c z a d ?
l l L  L J  v a L s + .

'czestniczy|am w zebraniach w l ikwidowanych przedszkolachrz czega

snorzqCzono Pro tokó lY '
. ,Jecyzja w sprawie l ikwidacj i  przedszkol i  powir i .na byó podj* i ta uchwalq

przez i iadQ iv l ie jskq, a nie p"zez Zarzqd..Jestem zaskoczona tym faktem

mówi?a radna.Przy6lotowrirjqc materiat na spotkanie z wyborcami

skontaktowalam siq z Rejonor^rgm Biurem Fbacyrgdzie dorviedzÍalam siQ,

2e 
urz4d 

l " { ies jk i  zg lcs i }  g  osób jako  bezrobotnych.üdybY to  by}o

dokonane w miesiqcu styczniu uniknql ibyémy pewnych spraw.

Jes t  wn iosek  o  p rzeg?osowan ie  uchwaty .

uz is ia j  dokonu jemy tego ,co  powinn iémy ju2  do l<onaó.Co na to  nas i

p rawn icy .

Fiadny K.Grabol . ¡ski  zwraca siq do Komisj i  Rev¡ izyjnej  o przedto2enie

wnioskós w te;  spravr ie '

Burrnistrz przedstawit  nam w swoim wystqpieniur2e kierowal s iQ gcspoda

-ncociq,  z takim uzasad"nieniem nie zgadzam siq kontynuowa? wypowiedá

radny.Uchwala Za.rz4du jest  Cl-a nnie jak powietrzerbrak podstawy

prawnej,Pyta co z praco\¡rnikami ,którzy nieprawni.e otrzymali wypot^:iedze

nia z pracy.Rozwiqzuje s iq 
' rzed"szl<ole 

nr f  ,gd,z ie koszt  utrzymania

dz iecka v lynós i  7ga 27 ,  a  w Drzedszko lu  n r  2  114C 27.

I ta ina D,Kiwiorsl<a -z uboler l 'aniem stwierdzamr|e jest  tu c iqgle obra2a-

n&a ta sarna grupa ludzi  móv¡ i  rar ina.Proszq Irnie w¡L4czyó 7 obelg,

pr.acujg spolecznie.Jako czlonek Áomisj i  i lewj-zyjnej  mogQ stawiaó ty lkc

w n i o k i  n a  s e s j i ,

Frotokó1 Kornis j i  Rer,v izyjnej  z przeprowadzonej  kontrol i  w przedmioto-

lvej  sprawie odczytuje l ladzie E.Podsiadta -przewodnicz|cy "omsisj i

;te v¡i zy jne j .

/p ro tokóL w zaLaczen iu f  .
t .adny J.Hatys przewodnicze.cy komisj i  ut ' l ioskólv i  uchwal odczytuje

projekt  uchwaly w sprarn, ie zmían organizacyjnych i  l ikwidacj i  n iektó-

rych  przed.szko l i .
^ 'adny L. lvraksalon protestujerZe l (omisja OéwiatYr l (u l tury i  Sportu nie

rozpatráyla spralfy przedszkoli i  2bobv"a i '*nioskuje o gddalenie



4 4

uchv, 'a ly,

Burrni  strz-dzié t rzeba odpowi.eciz ieó sobie na pytanie czy ] . ikwidacja

przedszko la  n r  7  jes t  s luszna czy  te2  n ie 'Rzete fnosc i  p racy

Kornis j i  n ie wo]no narn poCwaáaó.Choclz i  nan o toraby przedlu2aó sprawq'

i{o¿emy sprat¡Q przesunqó do roz\)atrzenia przez Aornisjq OÉwiatyrKultur¡

i  Sportu i  schov, 'a;g?owq w Piasek'

Z a r z a ' d p r z e k o n a n y o t y m , Z e j e s t u p r a w n i o n y r 1 o t e j d . e c y z j i p o d j E l j e

po toraby nie zaskoczyó ludzi  ,którzy bq-dq. zwolnieni 'Froszq mi powie-

dz j .eórgdz ie  jes t  povr iedz iane '2e  Rad 'a  n ie  moze pod jq i  uchwaty  je2e l i

koni-s ja sprawy nie opiniowala.r lyrektor Naksalon jako przewodniczqcy

Komisj Í  OÉwiatyrKul tury i  Sportu od poczqtku jest  przeci 'wny sprawie'

2. to¡et< lur ie jski  przenieét lÉmy do przedszkola kontynuuje swoje vqystqpi t

ni e Efurmi str.z.
'1adny L.Maksalon wyjasniar |e vrystqpu¡e na se sj i  jaro radny' iako

przer,vodniczacy l (omisj i  oéwiatyrKul tury i  sportu i  prosirabY w ten

sposób traktowaó iedo wyst4pienie '  '

Ta sprawa Jvz stanqla na Fladzieri:e u.chwaly rnuszq byó opiniowane

przez  Komis je  RadY.

i 'owinna byó tu opinia merytoryczne; Komisj i '

Stawia wniosekraby v,rszystk ie uchwaly by?y opiniol t '&fr€ ptzez Komisje '

"udny W.KuÉrnierz -na temat bycia lub nie birc ia przed'szhola niogq siq

wypowicdz ieó  wszys tk Íe  Komis je rn ie  ty lko  KomÍs ja  Oéwia tYrK 'u l tu ry

i Sportu,
p,adny ,¡r.Poczqty stawia wniosek o rozstrzygniQcie sprawy dzi-siaj na

ses j i rpon i  ewa2 jes t  tu  obecne ca le  g remiumrwszys tk ie  ̂ omis je '

. .adny K.Grabol¡ski  stawia wniosek o przedlozenie sprawy do rozpattze-

nia "omisj j .  fudzeturGospor lark i  i  Hr ienia oTaz Komisj i  gÉwlatYt

'\ltury 1 SPortu L
iladny B. Koci szewska-tlusial -Aomi s ja Rewi zyina stwi erdziTar|e arzqd

nie jest kompetentny do zalatwienia tej sprawy'

I tada musi  s iq wypowiedzieó na ten temat '
, .adny L. l / iaksal_on- ja nie wiem czy p.Kurator skladal  oÉv¡ iadczenie

o zatruCnieniu tych osóbr ja takich oéwiadczer i  n ie sktadafem'

Sktrada wniosek o oddalenie uchwa?y do przepracowania-w "omisj i '

Burmistrz -rny tu zastanawiamy siq na temat oszczqdno cj" 'o co tu

chodzi  w tej  sprawie postawmy sobie Pl¡ tanie '

T u  n i e  c h ó d z i  o  t o  g d z i e  j e s t  d r o 2 e i r g d z i e  t a n i e j '

PoCaje konkretne przyklady odplatnoéci .Tych ta/rszych przedszkol i

jest  wiqcej  stwierdza i lurmi strz ' i ' lo2na siq tak2e zastanowió nad tymt

czy prT.edszkole nr 1 ma istni  eérczy te i :  n ierbo rno2emy doprowadzió

do tegó ,2e ptzedszkola przestanq istnieó'
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rrzewod.nicz4cy ^ ' "¿y - jest  jecina zasadnicza uvragarLe nie podiqla w tym

ternec ie  decyz j i  Rad"ara le  Larz4d.Je2e l i  n ie  dz iÉr to  na  nas tqpne j  ses j i

poCejmiemy uchwalg .  \
raadny L. l laksalon -pyta o planoviany termin najbl i íszej  sesj i  R'ady.

Frzewodnicz¿cy Sdpowiada-sesjq nast*pne planujemY odbyó okolo 10 maja
'l"r 

vr

"adny L l , íaksalon - jezel i  n ' .amy dz is ia j  dyskuto lvaó musia lbym uzyskaó

odpowi , . ,áárd l " "zego ¿tobek l i ie jsk i  w?.4cza s iq  do przed.szkola nr  5 .

Nastgpnie s tawia wniosk i  o  przekazanie sprawy do rozpatrzenia przez

Komis je  i  od roczen ie  pod jEc ia  uchwa ly  na  nas tYpne j  ses j i  R 'ady .

Burmist rz-w zwíqzht  z  zarzutem formalnym wyjaÉnia:by la "omis ia,  w któ-

r -o i  hv l  i  n rzec l s taw ic ie le  wszys tk i ch  Komis j i  r i : . i dy rd laczego  p . f i aksa lon
r  L  t J  v J L L

n ie  zg?os i l  wn iosku  o  odbyc ie  w  te j  sp raw ie  pos iedzen ia  Komis j i  OÉwia t ¡

Kul tury  i  Spor tu rczyn to  jest  uzasadnione.

Zmiana form organizacyjnych na1e2y do Larz4du.
' /a  

wniosk iem rac lnego i ' leksalona g losowaTo 1 radnychrprzec iw $Sosolva lo

16  radnych r6  radnych  ws t r zyma lo  s iq  od  g?osu .

P¡o jekt  uchwaly w sprarv ie_zmian organizac$jnych i  l ikwidacj i  n iektóryc l

przedszkol Í  nrzedstawia J  hat : ¡s  przewodniczacy korn is ; i i  r ' rn iosków i  uch-

w a t .

Uchwala t ' l r  X/73/91 w sprar , r ie  zmian organizacy jnych i  l ikwidacj i  n iektó-

rych przedszkol Í  zosta la oowziqta 
'14 g losami  ¡PrzY 2 przec iw i  6  g?o-

sach  ws t r zymu jqcych  s Íe .

/l-lchwata nr x/73/91 v,t zala,czeniu do protokó7u/ .

Sprar,+e referuje Burmistrz.

Projekt uchvraly w tej spravrie przeslano 
^'adnym 

do

zapoznania s i9 .

l ' ly  dyskus j i  nad pro jektem uchwaly g los zabra l i :

i ladny " t .Barar iskÍ  -proponujeraby w przypadkurgd"y so l tys n ie  peln i

j ednoczesn ie  funkc . i i  p rzev roCn icza .cego  "ady  o leck ie j  znn ie j szyó

vrynagrod"zenie d la so lysa za imkaso nake¿noÉJi  z  ty tu lu  lgcznego zobo-

w iazan ia  p ien iq2negopob ie ranego  od  m ieszka ' l ców so lec twa  z  5  % do  3  %.

"ac iny  J .Hg tys -on in ia  Ko r : i s j i  Bud2e tu  ,Gospodark i  i  l i i en ia  j es t  t aka t

abv n ie ró2.n icowaó tego wynagrod.zenia. ) )ugo nad tynr  ca lonkowie i romis j i
" " J

-c i  c  zastanawia l i .Kosz¡r ty  sE.  du2ersol tys i  s ic ; '  absorbuj4rmoLna n iektó-
" - Y

rych so?tysów tym skrzywdzié.
l ladna B Rogulska potrzymuje stanowisko przewodniczEcego

tvyja:ínia przy tymr 2e kwoty do wyplaty acale nie sq duZe

siq róznicowac.

¿ l
n m i  c  i iv r ¡ ¡ 4  u  r J  ¿  a

i  nie powinno
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Radny v{.KuÉnierz ; ;est  za przy jEciem uchwaty w przes?anei  vrersj i ra le

zgTasza potrzebq zastosowania pevmego rygoru co do pracy so?tysów'

proponowalraby zobowiqzaé sol tysówrabY doszl i  do domów ludzi  chorych'

kalekich i tp.  po odbi  ór  nal-eZnoÉcipieniq2nych'

RaOny St6Baraúski wycofuje rvniosek'

F.ada jeclnogloénie poviz iq la uchwa?q nr Xl74/91 w sprawie ustalenia

poboru w drodze inkasa nale2noÉci  p ieniqZnych pobieran- ' ' . 'ch v¡  formie

lqcznego zobowiqzania pi  eni  q2nego, okre É1enia inkasentów,wysokoÉci

wynagrodzeni  a za inkaso na terenie r : iasta i  grniny lgarze¡óv¡ w 1991

roku oraz usthkenia wynagrodzenia sottysom za wydwanie Év¡iadect

miejsca pochodzenia zwóetz11c .

/uchwala nr x/74192 v¡ zaha,czeniu do protokó}u/.

A d . 9  i  1 0 . R e f c r l l  r e  B u r m i s t r z .4 r e *  v ¿  q r _ J u

/ in formac je  w zaLzczeniu c io  protokó}u/ .

l {adna B.RogUlska r^¡nosi  uwagq do in formacj i  w pkt  .1Ora mianov ' , ' ic ie

za rn ias t  s?owar t kauc  j a "  pow inno  byó  s towor rop ta ta r r .

"? ,da przy jV?a in formacie do zatwierdzajEce j  wiad.omobci .

A  ̂  . 1 . 1
¡ a U a  I  l  a P.adny riJ Poczqty pyta na jaki okres jest budowana

" b u d k a t '  p " r y  u l .  r ( i e l e c k i e j .

Fows ta ja  budk i  sk lep i k i r czy  n ie  za i s tn ie je  sy tuacTar?e  Jqd rze jó i " ;

b tdz ie obstawiony bud.kami .Chodzi  o  wyglqd arch i tektoni  czny miasta.

Ead,ny St . i larar isk i -na zebraniu v ; ie jsk i "m v¡  Sudole pytano co dale j

z  nomin i !< ie rn  i .  co  z  za le ! . remr  czy  b  
-dz ie  

zagospodarowany .
a  f  

, v ¡ . ¡ ¡

Burnistrz udziela v '1 ' jaÉni  eniarnastgpujqco:

riadnernu \ 'J.Poczqtemu-sprawy zezwol-ei, budowlanych to sprahry zlecome na

skutek porozumienia przez administracjq rzqdowq.T¿ sprawy wynyka siq

spod kont ro l i .

tsudka na u}.Kielcckiej  -  projekt  ;est  oceniony przez archi tekta

w I(ielcach.i ' iykorzystano tu xpxarr'4x wolnq sobotq i w1'budowano.'r ' lydatem

i iecyzjq wstrzyrnu;q,cq buCorvg. i ' / ie lokrotnie byvra?en u archi tekta

\^¡ sprawie nowych punktów handlor.rrych.Istnieiq granice ,któr; ', 'ch nie

wolno przekraczaó.By?y wydawáne decyzje na obiekty na inne cele ni2

prov,'adzona dzialalno Éó.

Je2el i  osoba otwüeraja.ca punkt jest  bezrobotna jak na to nie spojrz 'eó

czy  to  ma by"  p iqkny  k iosk  czy  mo|e  byó  tak  iak  jes t .
t 'adnemu St.Barariskiernu -spra\,ra zaleh'u-zgodnie z ostatnia, ocena

hydro logów na jq  p rzy jéó  okres l :  mokre  i  b i¿dz ie  woda. ! 'ówczas  züs tan ie

urzqdzony zalew.

Co do pomnika -b"clz ie rozebrany do koñca.rY planie przestrzennego

zagospodArolania bQdzie uwzglqdnione przeznaczeníe miejsca po

ponniku,Bqdzie zagospodarowany w takí  sposób jak uwa2ajq mieszkai tey"
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l ia jna B.Kociszewska- l r {u-c ia}  -pyta co Rada sqdzi  o  dz ia la lnoéci

Zrzad.u.P]rt" czy rt 'szystko na naszym terenie budowane ma projektowaó

architel<t rvojer,, 'ódzki. iest zd.aniarLe r. ioZna egzekvrowaó kary w przypadk

sanorvo l i  budow lane j  , co  p rzyn :os loby  n . i as tu  : rochq  p ien iqdzy ,

tsurmi  s t rz  -pros i  o  poCanie konkretnego przyk ladu.

dadna 8. , 'oc i .szewska- l fus ia l  jako przyk lad podaje pawi l ,cn v is  a v is

c i o r l r y i h r ¡  Q p  j ¡ n n r " r a i  i l n l  i n - i i
i a g ( f  ¿ r u J  - r u J \ J r l t J W s q J  '  v ¿  r v r J ¡ .

Burmistrz !, ,yjaonia rahej ríe na pawilon ten jest wydane zezwalenie

buciowlane zgodnie z  przepisami  budov¡ lanymi . "est  to  budowla tymczaso-

v¡4.

Pr .ze lodniczacy in fornuje ponadto radnq B.Kocisze\ ' , 'ska-Musi  aTrze na

nr .zr ¡sz l r , - i  .ses j i  i lady bqdzie udz ie lane absolutor iun -arzadowi  iq i "e jsk i
l l L  - J  U  

v e u r

-11]ur

F,adny K.Qrabowski -zglaszar2e 5 tygodni temu ir,onitowal do i ' lydzialu

Gosp,odark i  Komunalnej  i  j ' ' ieszkaniowej  o  ustav¡ ien ie koszy na

,rl .Glou,,ackiego i sprawa dotychczas nie zostaLa zalatwiona.

Burrn js t r t  -n ie  znam sprat {yra1a by l  okres zb ierania }<oszy do malorva-

ní:¡ n' io witrm czv l t t) sr 'rA$/€: za]r 'ol 'czona. F.ozeznan sprawq i spowodujq
a l ¿ q t ¡ ¡ I !  Y v r v ¡ ¿ ¡  v ! J  ¿ " -

j e j  za la tw ien ien

Radny 1, l .KuÉmierz prosi l  w imieniu nieszkaúców wsi  Potok I ' ta?yrabY

wlEczyó drogg w kierunku Krzci€cic do wykaz'- ,  dróg gminnych'

Droga ta dotychcczas nie jest  t raktowana jako droga grninna.

t ' "astYonie zgkosi l  zapl ' tanie pod adresern dy: 'ektora RDP obecnego na

sesj i rkto odpowiada za sprzqtanie zabi tych zwierzaj  przy drodze E-7.

Dawniej  byl  drú2nikrktóry te sprawy wykonywa?.

Dyrektor i. [.,rzánoirski -odpowiadarZe istotnie dawniej tymi sprawani

zakmov¡a} s ie;  d"rú2nikra1e obecnie co tydzier i  8-osobowa ekipa

pracowników RDF czysci  rowy ,zbierajacc rót ' , r i : I le¿ zabi te zwierzqta,

I ' lastpnie p.K,Lech -goéó przybyly na sesjq prosi l  o wyjaénienie

i podanie terminu zalatwienia spravry nielegalnie wybudowanego Eara-

ZlJ .

t i  sprawie te j  g los zabiera Burmistrz. tp. t*q tq p.Lechorvi  wyiaÉnia-

lem wielokrotnie.Chodzi  tu o indywidual-na, decyzjq vry jaénia radnym

Burmistr2.Pat l  Lech wniós? skargqr2e jeden z mieszka"ców w sqsiedz-

twie p.Lecha wybudov, 'a? nielegalnie gara2ra wezehr ie¡  przed wielu

laty wybudowano kilka innych gara?y.Pan Lech wymagat ,abY ten gara2

natychni :st  usunqó. l l ie mogq takiego dzialania podjqó wyja6nial

furmistrz.Samowolq musi  urzqd zalegal i  zowaé.Urzqd zobowi4zak
v

wlaÉcic ie la  gara2u do przedt-o |enía pehtnych ookumentów.  rv} ,¿s¿ic ie l

n ie  h rykona l  decyz j i .U rzqd  wyda l  decyz jq  rozb ió rk i .H lasc ie ie l  ga raZu

wniés}  
'oc lwolanie 

.k tóre uchyl i . to  naszq decyz jq.
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i^/ówczas odwotanie wniós? Fan Lech,Ja jako tsurrnistrz nie mogq skróció

terminów zalatwíania sprawy.Ten czlowj.ek wniós? odv¡olanie i sprawa jesl

formalnie zalatwiona.Sprawa ciqgnie s iq od czerwca ub.roku i  n ic na to

nie poradzq,Pan Lech zgfasza zastrze|enie do pozostalych gara?y.

SANEpID wyda opinii¿ vr tej sprawie.Pan Lech oéwiao.czyl mi kontynuowal

Burmi st tzr2e nie bqciz ie l ¡ ,ntosi l  oCr,vo?ania od nies?uszne j  decyz j i .

Frzewod.niczqcy- i tada nie btdzie s iq tq spral{q za jmorvaó ,  jest  to

w gest i i  zalatwienia p?zez administracjq.Panu Lechowi przystuguje

odwolan ie  cd  decyz j i ra le  pan Lech tego n ie  z rob i l .

i \astQpnie Rada ustal i la l ' 'o le jnq sesjq na dzieú

30 kwietnia br.  o godz.9-tej  w sal i  Urzqdu i ie ionowego.

Ad.12. Ze wzgLqdu na wyczerpanie porzEdku dziennego obrad"y

zamnk i  e to .

Pro\okólowala: Przewodnióz4cy

- . . - r .  , ,  i - i ady  i \ i e j sk ie j  w  Jqd rze jov r i e
B.lt lowak' . .  t .  _

Tadeüsz Lato


